

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAÎSSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 28 septembre 1915, a.m.

Présents: MM. les Commissaires McDonald, Hébert et Ainey.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Hébert est appelé à présider.

1.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$1,850.89, \$10,040.74, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Soumis un mandat, au montant de \$180,536.80, au nom de M. Sévère G. Laviolette, en rapport avec l'expropriation de la rue Drolet.

Un débat s'engageant,

M. le Commissaire McDonald propose, appuyé par M. le Commissaire Ainey,

De défendre au Trésorier de la Cité de payer ce montant jusqu'à nouvel ordre.

La motion étant mise aux voix, le Bureau se partage:

Pour: MM. McDonald et Ainey.

Contre: M. Hébert.

Ainsi, la motion est affirmativée.

3.—L'Avocat en Chef de la Ville se présente devant le Bureau pour savoir si dans la cause de la Warner-Quinlan vs la Cité, il est opportun de demander à deux juges de suspendre l'injonction durant l'instance.

L'Avocat en Chef s'engage à faire un rapport par écrit à ce sujet.

4.—Soumis un état de déboursés faits par le Département en Loi, dans différentes causes, au montant total de \$201.05.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 28th September 1915, a.m.

Present: Commissioners McDonald, Hébert and Ainey.

In the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Hébert was called to the Chair.

1.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$1,850.89 and \$10,040.74, as per certified lists.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—Submitted a warrant, to the amount of \$180,536.80 in favor of Mr. Sévère G. Laviolette, in connection with the expropriation of Drolet street.

And a debate arising,

Commissioner McDonald moved, seconded by Commissioner Ainey,

That the City Treasurer be instructed not to pay said amount until further orders.

The said motion being put, the Board divided thereon:

Yea: McDonald and Ainey.

Nay: Hébert.

So it was carried and

Resolved: Accordingly.

3.—The Chief City Attorney appeared before the Board in order to know if it would be advisable to ask two judges to suspend the injunction in the case of Warner & Quinlan vs. the City, during the process of the suit.

The Chief City Attorney was requested to make a report in writing thereon.

4.—Submitted a statement of the disbursements made by the Law Department in different cases, aggregating \$201.05.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was